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Beantwoording schriftelijke vragen van de fractie van Forza! 
Haarlemmermeer over Nieuwe subsidieregeling dorpshuizen, 
sportorganisaties en culturele instellingen
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Geachte heer, mevrouw,

Op 1 februari 2024 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van Forza! Haarlemmermeer 
over Nieuwe subsidieregeling dorpshuizen, sportorganisaties en culturele instellingen. 
Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
In uw brief van vandaag noemt u een blijkbaar bestaande energiecrisis die ten grondslag zou 
liggen aan de hoge energieprijzen. Onderstaande grafiek is afkomstig van het Reformatorisch 
dagblad en bericht juist dat er geen sprake meer is van een energiecrisis. Terwijl de Telegraaf 
ons bericht dat juist hoge belastingen de prijzen van energie hoog houden. Bent u het met de 
fractie van Forza! eens dat we geen energiecrisis hebben maar eerder een belasting crisis die de 
prijzen opdrijft en dat u zo de werkelijke oorzaak voor de dure energie onbenoemd laat? Zo nee 
waarom niet?

Antwoord:
Uw grafiek gaat over 2023. Wij compenseren de hogere energiekosten voor accommodaties 
met een maatschappelijke functie in 2022, ten opzichte van 2019. Toen was de belasting lager, 
en waren de energiekosten hoger.

Vraag 2
Nu vast staat dat niet de kale energieprijzen maar alsmaar stijgende heffingen ten grondslag 
liggen aan de gestegen energieprijzen bent u het vast met Forza! eens dat het vreemd is om via 
de begroting onze inwoners extra te laten betalen teneinde via deze subsidieregeling geld naar 
de belastingdienst te sluizen. Zo nee waarom niet?
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Antwoord:
Nee, het gaat erom dat de hogere kosten van 2022 ten opzichte van 2019 worden 
gecompenseerd. Dit geld is door het Rijk beschikbaar gesteld en wordt dus niet betaald door 
onze inwoners.

Vraag 3
U spreekt over een eenmalige subsidie. Bent u het met de fractie van Forza! eens dat de 
belastingverhogingen die het demissionaire kabinet doorvoerde van structurele aard zijn en dat 
de hoge prijzen van energie jaarin jaar uit terug blijven komen?Zo nee waarom niet?

Antwoord:
Nee, dat zijn wij niet met u eens. De prijzen nu zijn lager dan in 2022.

Vraag 4
Inwoners van dit land hebben volgens de berichtgeving van vandaag in de Telegraaf kans gezien 
om 30% op hun verbruik te besparen. Kunt u aangeven welke besparingen dorpshuizen, 
sportorganisaties en culturele instellingen hebben weten te bewerkstelligen?Zo nee waarom 
niet?

Antwoord:
Wij beschikken niet over exacte besparingspercentages door het nemen van besparende 
maatregelen. Echter, wij hebben vernomen dat maatschappelijke instellingen diverse 
besparende maatregelen nemen, zoals het verlagen van de verwarming in de wintermaanden, 
het actief beheren van het gasverbruik, het inzetten van vrijwilligers om kosten te verlagen, het 
installeren van zonnepanelen, het implementeren van isolatiemaatregelen en over het 
algemeen zuiniger omgaan met energieverbruik.

Vraag 5
Bent u het met de fractie van Forza! eens dat het subsidiëren van genoemde instellingen iedere 
prikkel wegneemt om zelf op zoek te gaan naar besparende maatregelen? Zo nee waarom niet?

Antwoord:
Zoals u aangeeft, blijven de energiekosten nu stijgen door verhoogde lasten. Tegelijkertijd 
hebben wij de grote maatschappelijke instellingen recentelijk nog structurele bezuinigingen 
opgelegd.
Bovendien worden de energiekosten niet volledig gecompenseerd, maar worden alleen de 
gemaakte kosten in 2022 ten opzichte van 2019 vergoed. Dit betekent dat er nog steeds 
financiële stimulansen zijn voor deze instellingen om actuele besparende maatregelen te 
treffen.

Vraag 6
Floudt u bij het toekennen van de subsidie rekening met de aard van de contract die genoemde 
instellingen hebben afgesloten om te voorkomen dat ze extra geld ontvangen voor een mogelijk 
niet bestaand probleem? Zo nee waarom niet?
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Antwoord:
Wij vragen voor de aanvraag bewijsstukken waarmee de energiekosten in 2019 en 2022 met 
elkaar vergeleken kunnen worden. Daarnaast komen instellingen die reeds aanspraak hebben 
gemaakt op de Tegemoetkoming Energiekosten energie-intensief midden- en kleinbedrijf (mkb) 
niet in aanmerking voor deze subsidieregeling.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van de gemeente Haarlemmermeer, 
de secretaris.


